
Van: geanonimiseerd 
Verzonden: maandag 8 januari 2024 20:27 
Aan: griffie; Rob Bource 
 
Onderwerp: Re: Oude raadhuis plein 
 
Ls, 
 
Zou deze mail alstublieft door willen sturen naar commissie fysiek domein en de gemeenteraad ? 
 
Bij voorbaat dank 
 
Jan Koelewijn. 
 
> Huizen B&W 
> 
> Geacht college, burgemeester en leden van de gemeente Huizen, 
> 
> In 2020 zijn we gestart met het volgens het coalitieakkoord geplande om het oude Raadhuisplein te 
verlevendigen en te voor zien van meer Horeca. 
> 
> Dit hebben wij als markt ook dan altijd omarmd en zijn er ook voorstander  van. 
> 
> Hier zijn meerdere overleggen gevoerd en werd duidelijk dat het niet makkelijk was. Er werd soms 
geopperd dat wij als markt niet mee willen werken, we willen duidelijk stellen dat niet het geval is. 
> 
> Tijdens de corona periode werd duidelijk dat we een goede mix en match hebben van het centrum 
icm de markt. De bezoekersaantallen spreken voor zich. 
> 
> Na inschakeling van Wim Voogt van bureau Okra kwamen er heel mooie idee op papier waar we 
ons erg goed in konden vinden. Op het moment suprême was Insolar het toch niet eens met de 
invulling van hetgeen geboden werd. Dit was ook voor ons een grote teleurstelling. 
> 
> Na het vastlopen heeft de gemeente de regie overgenomen, dit loopt nu ook als weer een lange 
tijd en ook hier blijkt dat het niet eenvoudig is. 
> 
> Gaande deze periode is er op de markt Frank’s koffiebus geplaatst en heeft Jin Asian streetfood zijn 
kraam en assortiment uitgebreid, dit is gedaan op verzoek van de markt om te voldoen aan het 
akkoord. Beide tot grote blijdschap van het winkelend publiek. Wat ons betreft doet ook invulling 
aan het coalitieakkoord, gezelligheid  en horeca aanbod. 
> 
> Nu 4 jaar verder is er qua toevoeging van Horeca een Italiaans pizza etablissement bij gekomen 
(helaas opent deze pas vanaf 4 uur zijn deuren), en heeft hij aangegeven geen behoefte te hebben 
aan een terras. 
> 
> Zoals de vlag er nu voor staat zal het coalitieakkoord worden ingevuld met 4 extra tafels bij Insolar 
en 4 tafels bij Bakker Bart. Onzer inziens kun je dan nog niet volstaan met de term Horeca Plein. 
> 
> 
> Tevens zal dit leiden tot het verdwijnen van de Koffiebus en verdere verarming van de markt. 
> 



> Dit kan toch nooit datgene zijn waar we al die tijd en energie en ook het grote bedrag van bureau 
Okra mee gemoeid is gegaan. Laten we alsjeblieft ons verstand gebruiken en koesteren wat nu goed 
gaat en waar de inwoners van de gemeente dankbaar gebruik van maken. 
> 
> 
> Namens de 4 marktleden van de marktcommissie 
> 
geanonimiseerd 
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